
TRELLEBORGS BRUKSHUNDKLUBB 

TRELLEBORG 2024-10-23 

Protokoll (6) Trelleborgs Brukshundklubb, klubbstugan kl. 18.30– 20.30 

Närvarande: Marie Bergström, Birthe Wallin, Emma Ponton, Lisa Lindqvist, Lisette 

Björndal och Carola Grauers.  

Anmält förhinder: Lotta Mårtensson, Jimmy Winge och Annette Lundfall. 

 

§ 66 Mötets öppnande 

Ordförande Birthe Wallin hälsade styrelsen välkommen och förklarade mötet 

vara öppnat. 

§ 67 Fastställande av dagordning 

 Den föreliggande dagordningen fastställdes. 

§ 68 Föregående mötesprotokoll 

Föregående styrelseprotokoll föredrogs i korthet lades därefter handlingarna. 

§ 69 Val av justerare 

 Till justerare valdes Emma Ponton. 

§ 70 Prislista Café 

För att det ska vara en enhetlig prislista i cafét kommer Birthe göra ett förslag på 

en sådan så det blir samma priser på alla tävlingar av utbudet. Om någon 

kommitté väljer sälja något som inte finns på prislistan görs extra tillägg. 

§ 71 Ekonomisk rapport    Bilaga 1. 

Den ekonomiska rapporten föredrogs av Birthe Wallin och lades därefter till 

handlingarna. 

§ 72 Ingen utbetalning från Stripe 

Det har fortande inte kommit några utbetalningar från Stripe för alla tävlingar 

som rallykommittén anordnat. Det handlar om en summa på knappt 60.000 som 

klubben ligger ute med.  



Styrelsen beslutade: Ge Birthe i uppdrag att skriva till tf. generalsekreterare 

Peter Rimby på förbundet med frågor kring detta.  

 § 73 Rapporter från kommittéerna 

• Kurser/Utbildning – Lisette har blivit antagen till hoopersinstruktörskursen 

och den startar i december.  

 

• Agility – Pia är nu färdig aglityinstruktör. 

 

• Rally – under helgen som gått hade rallyn sin sista tävling för året som 

avlöpte bra. Dock är det fortfarande svårigheter att jobba i nya sbk tävling. 

 

• Plan & Stuga – bygget av den nya rampen kommer avslutas nu under nov-

dec. Björken som står farligt nära och hänger över klubbstugan kommer tas 

bort och körsbärsträdet kommer få en välbehövlig putsning av grenar som 

även dom hänger på klubbstugan. Den gamla valphagen är på väg att 

plockas bort så det vi får fri yta att klippa och jobba på.  

 

• Nosework – har planerat för flera aktiviteter för nästa år såsom kurser 

officiella och inofficiella tävlingar, doftprov och fristående träningspass. 

 

• Hoopers  - det beslöts att en del av hundburarna vid västra gaveln av 

klubbstugan ska byggas som förråd till hoopershinderna.  

 

• Kök – det behöver rensas upp bland utgångna varor samt använda det som 

är äldst först innan man börjar på det nyinköpta. 

   

§ 74 Inkomna skrivelser    Bilaga 2. 

Det har inkommit en skrivelse från agilitykommittén att flytta sin verksamhet till 

norra planen.  

Styrelsen beslutade: Bordlägga skrivelsen till nästa styrelsemöte. 

 

§ 75 Rapporter 

Det fanns inga övriga rapporter.  

 

§ 76 Medlemsmöte 

Frågan om uppförande och skötsel av äventyrsbana tas upp på medlemsmötet 

den 14/11 kl.18.30. 



 

§ 77 Övriga frågor 

 Det fanns inga övriga frågor 

 

§ 78 Nästa styrelsemöte 

 Nästa styrelsemöte 28/11 kl.18.30 

 Det beslöts att årsmötet kommer vara den 27/2-2025 kl. 18.00  

 

§ 79 Mötets avslutande 

 Ordförande Birte Wallin tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

Marie Bergström   Birthe Wallin 

sekreterare    ordförande  

 

 

Emma Ponton 

justerare 

  

Bilagor: 

1. Ekonomisk rapport 

2. Skrivelse från Agilitykommittén  

 

 

 


